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Główny Inspektor Sanitarny Marek Posobkiewicz oraz Małopolski Państwowy Wojewódzki Inspektor

Sanitarny Jarosław Foremny zapraszają na Konferencję pt. „Dopalacze – dlaczego są tak

niebezpieczne?”,  która odbywa się w dzisiaj, 4 listopada w godz. 9-16 w Krakowskim Szpitalu

Specjalistycznym im. Jana Pawła II.

Celem konferencji jest przedstawienie zagrożeń dla zdrowia publicznego stwarzanych przez

nowe narkotyki, mając na uwadze, że zwalczanie tzw. „dopalaczy” jest skuteczne, jeżeli

profesjonalny system nadzoru jest powiązany z działaniami edukacyjnymi.

Adresatami wydarzenia są członkowie zespołów ratownictwa medycznego oraz personel

szpitalnych oddziałów ratunkowych, pracownicy placówek opiekuńczo-wychowawczych,

pracownicy ośrodków pomocy społecznej, jak również przedstawiciele samorządów.

Udział w Konferencji jest bezpłatny, liczba miejsc ograniczona! Zgłoszeń na konferencję można

dokonywać telefonicznie: 12 25 49 503 lub mailowo: oz@wsse.krakow.pl (w załączeniu 

formularz zgłoszeniowy).

Szczegółowe informacje dotyczące konferencji znajdują się na stronie www.wsse.krakow.pl lub

dostępne pod numerem telefonu 12 25 49 503.

Zobacz także:
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